
Beszámoló a két ülés közötti fontosabb eseményekről, jelentés a lejárt 
határidejű határozatokról, valamint a képviselő-testület által átruházott 
hatáskörben hozott döntésekről. 

 
Sallai Mihály polgármester:  
 
- Január 10-én Csanádi Imre szülőházánál megemlékezésen vett részt, melyen 
tiszteletét tette a régió országgyűlési képviselője, a megyei közgyűlés alelnöke és a 
Székesfehérvári Járási Hivatal vezetője is. 
A megemlékezés után a hivatal tárgyalótermében vendégül látták a Csanádi-családot 
és a megemlékezés további résztvevőit. 
- Ugyanezen a napon részt vett a Söréd-Csákvár összekötőút sajtónyilvános 
átadásán. Egyeztetett Molnár István Úrral, az Állami Közútkezelő Fejér Megyei 
Igazgatóságának területi vezetőjével a községen áthaladó 8123 számú úttal 
kapcsolatosan 
- Január 14-én Leader tájékoztató fórumot szervezett, melyen Schamberger Dóra, a 
Vértes-Gerecse Vidékfejlesztési Közösség munkatársa tájékoztatta a megjelent 
érdeklődőket az elérhető pályázatok lehetőségeiről 
- Január 16-án részt vett a MATASZ által szervezett Doni Emléktúra nyitó 
szentmiséjén, amelyet főtisztelendő Spányi Antal megyés püspök celebrált, valamint 
az azt követő ünnepélyes megnyitón. Szót váltott Cser-Palkovics Andás Úrral, 
Székesfehérvár Megyei Jogú Város polgármesterével és Dr. Simon László Úrral, a 
Fejér Megyei Kormányhivatal vezetőjével. 
- Január 17-én az EON fejlesztési munkatársaival tárgyalt, akik egy trafóállomás 
építését tervezik településünkre 
- Ugyanezen a napon fogadta a Doni Emléktúra résztvevőit Borbála-pusztánál és részt 
vett a túra zámolyi hivatalig tartó szakaszán, ahol a megemlékezés keretében 
köszöntő beszédet mondott 
Köszönetet mond a szervezőknek és az emléktúra megvalósításában szerepet 
vállalóknak. A túra főként külföldi résztvevőit a művelődési házban szállásolták el 
- Január 23-án bánya-ügyben közigazgatási közmeghallgatás volt a művelődési 
házban. Önkormányzatunk a helyet volt köteles biztosítani, az illetékesek a Dolomit 
Kőbányászati Kft. és a Fejér Megyei Kormányhivatal Székesfehérvári Járási Hivatala 
Környezetvédelmi és Természetvédelmi Főosztálya voltak 
- Január 24-én a Nemzeti Művelődési Intézet Fejér-megyei vezetőjével egyeztetetett. 
Szükséges a közművelődési rendeletünk módosítása, mert az több ponton hibás, 
valamint mára szükségtelenné vált kötelezettségeket tartalmaz, az áprilisi soros 
testületi ülés egyik napirendi pontja lesz 
- Január 25-én részt vett Csákváron a Kotló-hegyi csata 75. évfordulója alkalmából 
tartott megemlékezésen 
- Január 26-án a Magyar Kultúra Napja alkalmából megemlékezés volt a művelődési 
házban. Megemlékeztünk Csoóri Sándorról és Csanádi Imréről is. Köszöni a 
résztvevők hozzájárulását a rendezvény megvalósításához 
- Január 28-án tárgyalt a Kék Elefánt Nyomda vezetőjével a Zámoly Hírei újság 
jövőbeni átdolgozásának lehetőségeiről 
- Január 29-én az Acer Kft. vezetőjével tárgyalt az óvoda udvarra elnyert pályázat 
megvalósításáról 
- Február 3-án Csoóri Sándor születésének 90. évfordulóján megemlékezés volt a 
szülői háznál 



- Megigényeltük és meg is érkezett a 2020. évi Földkönyv a földhivataltól. Folyamatban 
van a földadó adóalanyainak pontos meghatározásához a szükséges információk 
kigyűjtése. 
- Egyeztetett a Telekom képviselőivel, akik antennát szeretnének a hidroglóbuszon 
elhelyezni, 4 G-s hálózatfejlesztés lesz.  Ezen felül – amennyiben a hidroglóbuszon 
túlzsúfoltság miatt nem lehet -, számításba vették a templom, illetve a Magtár tetejét 
is.  
- Február 5-én egyeztetett Törő Gábor országgyűlési képviselővel a községet érintő 
kérdésekben, többek között Csoóri Sándor szülőházának ügyében. 
- tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy január hónapban 3 nap rendes szabadságot 
vett igénybe, 
- a 2020. január 08-i zárt ülésen a képviselő-testület egy lakhatási támogatási 
kérelemről döntött. 
 
Hermán Mártonné képviselő: Kérdezi, hogy a hidroglóbuszon elhelyezett antennák 
után a többi szolgáltató fizet-e az önkormányzatnak? 
 
Lukács Zsuzsanna képviselő 20,25-kor elhagyta a tanácskozótermet. A 
képviselő-testület továbbra is határozatképes, mivel a 7 fős testület 6 fős 
létszámmal jelen van. 
 
Sallai Mihály polgármester: Igen, mindegyik szolgáltató fizet bérleti díjat. 
 
Nagyné Méhes Mónika képviselő: Lehet-e arról információt kérni, hogyha 4 G-nél 
nagyobb hálózatfejlesztés lesz, akkor a díszmadarakra milyen hatással lesz? 
 
Sallai Mihály polgármester: A holnapi nap folyamán a Telekom képviselői vizsgálják, 
hogy a templomon el lehetne-e antennát helyezni. Képviselő asszony ekkor fel tudja 
velük venni a kapcsolatot és felteheti a kérdéseit. 
 
Kéri a képviselő-testület szavazását a polgármester két ülés közötti fontosabb 
eseményekről szóló beszámolójának elfogadásáról. 
 
A képviselő-testület egyhangúlag, 6 (hat) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 
 

Zámoly Község Önkormányzati Képviselő-testületének 
 47/2020. (II. 5.) határozata 

a polgármester két ülés közötti fontosabb eseményekről szóló 
beszámolójáról 

 
 

Zámoly Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester két ülés 
közötti fontosabb eseményekről szóló beszámolóját megismerte, és azt 
elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 


